
ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΑΠΟ ΤΗΝ 1η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ -2022-  

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ ΔΗΜΟΥ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ 

Στο Δήμο Γαλατσίου σήμερα 27 Οκτωβρίου 2022, ημέρα Πέμπτη και ώρα 19:00, στην αίθουσα του 
Δημοτικού Συμβουλίου του Δημαρχείου Γαλατσίου (Αρχιμήδους και Ιπποκράτους) 
πραγματοποιήθηκε η ‘Δια ζώσης’, Τακτική Συνεδρίαση της Επιτροπής Διαβούλευσης, σύμφωνα το 
άρθρο 78 του Ν. 4555/2018 (ΚΛΕΙΣΘΕΝΗΣ) και το άρθρο 78 του Ν. 4954/22 (Covid-19), ύστερα από 
την υπ΄ αριθμ. πρωτ. 27223/19-10-2022 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία  επιδόθηκε με κάθε 
πρόσφορο μέσο στα μέλη της Επιτροπής σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του Ν. 4555/2018. 
Η πρόσκληση καλούσε σε τακτική συνεδρίαση τα μέλη της Επιτροπής Διαβούλευσης για την 
Τετάρτη 26 Οκτωβρίου 2022, και σε περίπτωση μη απαρτίας η συνεδρίαση θα επαναλαμβανόταν 
την επόμενη εργάσιμη ημέρα, 27.10.2022. Στη συνεδρίαση της Τετάρτης δεν υπήρξε απαρτία 
μελών, έτσι η συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε την επόμενη εργάσιμη ημέρα (Πέμπτη 27.10.2022). 
Παρόντες: 

      ΑΘΛΗΤΙΚΩΝ & ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΩΝ ΣΥΛΛΟΓΩΝ & ΦΟΡΕΩΝ   

ΖΑΒΙΤΣΑΝΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ (ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΠΤΑΝΗΣΙΩΝ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ) ΤΑΚΤΙΚΟ   

ΜΑΝΩΛΑ ΕΥΗ (ΕΞΩΡΑΪΣΤΙΚΟΣ & ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑΤΟΣ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ ΑΓ. 
ΕΙΡΗΝΗ) ΑΝΑΠΛ/ΚΟ  

ΣΜΥΡΝΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΙΩΝ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ) ΤΑΚΤΙΚΟ   

ΜΑΝΤΖΙΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ (Α.Ο. ΚΟΡΩΝΙΔΑ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ) ΤΑΚΤΙΚΟ  

ΙΣΠΑΝΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΑΜΑΤΗΣ (ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ ΣΑΓ) ΤΑΚΤΙΚΟ  

             
 Στη συνεδρίαση της Επιτροπής Διαβούλευσης παραβρέθηκαν επίσης ο Δήμαρχος Γαλατσίου κ. 
Μαρκόπουλος Γεώργιος, η Αντιδήμαρχος κα Κάζαγλη Αναστασία, ο Επικεφαλής Δημοτικής 
Παράταξης κος Παναγιώτου Σπυρίδων, η υπάλληλος του Δήμου κα Παναγιωτίδου Άννα και  η 
γραμματέας της Επιτροπής κα Καρούση Ειρήνη.   
Διαπιστώθηκε απαρτία άρχισε η Συνεδρίαση. 

 
1ο Θέμα της Ημερήσιας Διάταξης: «Γνωμοδότηση επί του Επιχειρησιακού Προγράμματος  2019-
2023» 

 
Με την έναρξη της συνεδρίασης το λόγο έλαβε ο Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής 
Διαβούλευσης κ. Ρωμανός Ιωάννης – Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου ο οποίος ενώπιον των 
παρευρισκομένων μελών είπε τα εξής: 
 
Κατά την παρ. 2α του άρθρου 76 του Ν.3852/2010 η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης 
γνωμοδοτεί στο δημοτικό Συμβούλιο σχετικά με τα αναπτυξιακά προγράμματα και τα 
προγράμματα δράσης του δήμου, το επιχειρησιακό πρόγραμμα και το τεχνικό πρόγραμμα του 
δήμου. 
 
Σύμφωνα με τις παρ.1 έως 4 του άρθρου 2 του Π.Δ. 185/2007 (ΦΕΚ 221/12.09.2007 τεύχος Α’) 
όπως τροποποιήθηκαν με το άρθρο 2 του Π.Δ.89/2011 (ΦΕΚ 213/29.09.2011 τεύχος Α') 
ορίζονται τα εξής: 
"1. Η αρμόδια, κατά τις οργανικές διατάξεις κάθε δήμου, υπηρεσία επί θεμάτων 
προγραμματισμού συγκεντρώνει τα απαιτούμενα στοιχεία από τις υπηρεσίες του δήμου, των 
νομικών προσώπων του, καθώς και τις εισηγήσεις των συμβουλίων των δημοτικών ή τοπικών 
κοινοτήτων του δήμου προς την εκτελεστική επιτροπή σχετικά με την υφιστάμενη κατάσταση 
και τις προτάσεις τους για τις αναπτυξιακές προτεραιότητες του δήμου και συντάσσει σχέδιο 
στρατηγικού σχεδιασμού του δήμου, το οποίο υποβάλλει στην εκτελεστική επιτροπή.  
2. Η εκτελεστική επιτροπή, πριν εισηγηθεί το σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού στο δημοτικό 
συμβούλιο, συνεργάζεται με τους όμορους δήμους για τη διασφάλιση του συντονισμού των 
δράσεων υπερτοπικής ανάπτυξης και την προώθηση τυχόν διαδημοτικών συνεργασιών.  
3. (2). Η εκτελεστική επιτροπή εισηγείται το σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού στο δημοτικό 
συμβούλιο για συζήτηση και ψήφιση. 
4. (3).Το εγκεκριμένο από το δημοτικό συμβούλιο κείμενο στρατηγικού σχεδιασμού, τίθεται 
προς συζήτηση στη Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης (άρθρο 76 ν. 3852/2010), και παράλληλα 



δημοσιοποιείται για διαβούλευση τουλάχιστον επί δύο (2) εβδομάδες, με καταχώρηση στην 
ιστοσελίδα του δήμου, καθώς και με κάθε άλλο πρόσφορο μέσο. Κατά τη διάρκεια της 
δημοσιοποίησης υποβάλλονται προτάσεις, εγγράφως ή ηλεκτρονικά." 
 
Σύμφωνα με τις ανωτέρω διατάξεις η εκτελεστική επιτροπή με την υπ’ αριθ. 1/2022 απόφασή 
της εισηγήθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο για συζήτηση και ψήφιση το σχέδιο στρατηγικού 
σχεδιασμού του επιχειρησιακού προγράμματος του Δήμου  Γαλατσίου έπειτα από τη σύνταξη 
του σχεδίου από την υπηρεσία προγραμματισμού η οποία έλαβε υπόψη της στοιχεία από τις 
υπηρεσίες του δήμου, των νομικών προσώπων του, καθώς και τις εισηγήσεις των συμβουλίων 
των κοινοτήτων του δήμου. 
 
Κατόπιν αυτών το Δημοτικό Συμβούλιο με την υπ’ αριθ. 146/2022 απόφασή του ενέκρινε το 
κείμενο του στρατηγικού σχεδιασμού όπως του υποβλήθηκε από την Εκτελεστική Επιτροπή και 
στη συνέχεια το δημοσιοποίησε με καταχώρηση στην ιστοσελίδα του δήμου για διαβούλευση. 
 
Επί του εγκεκριμένου σχεδίου στρατηγικού σχεδιασμού καλείται να συζητήσει η Δημοτική 
Επιτροπή Διαβούλευσης προκειμένου να θέσει τις προτάσεις της ώστε να συνταχθεί το σχέδιο 
του επιχειρησιακού προγράμματος κατά τις διατάξεις της παρ.7 του άρθρου 2 του Π.Δ. 
185/2007 (ΦΕΚ 221/12.09.2007 τεύχος Α’) όπως τροποποιήθηκε με την παρ. 6 του άρθρου 2 του 
Π.Δ. 89/2011 (ΦΕΚ 213/29.09.2011 τεύχος Α'). 
 

Στη συνέχεια ο Δήμαρχος Γαλατσίου κ. Μαρκόπουλος Γεώργιος δέχθηκε ερωτήσεις και 

απάντησε σε θέματα σχετικά με: Την δασική – αναδασωτέα έκταση της ευρύτερης περιοχής του 

Άλσους Βεϊκου, για τα έργα του Μετρό στο Δήμο μας και τη δημιουργία της Κεντρικής Πλατείας 

καθώς και για τα έργα που βρίσκονται σε εξέλιξη. 

Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης κάλεσε όλα τα μέλη να εκφέρουν τις 
απόψεις τους σχετικά με τις ανάγκες που υπάρχουν στην περιοχή και τα έργα που πρέπει να 
εκτελεστούν. 

 
Οι εκπρόσωποι των τοπικών φορέων και οι δημότες - μέλη της Δημοτικής Επιτροπής 
Διαβούλευσης εξέφρασαν τις απόψεις τους και διατύπωσαν γνώμες επί του ανωτέρω θέματος 
είτε προφορικά είτε ηλεκτρονικά, ως εξής: 
 

1. ΓΕΙΤΟΝΕΣ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ 

Ως ομάδα ΓΕΙΤΟΝΕΣ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ αρχικά θέλουμε να δηλώσουμε ότι χαρήκαμε ιδιαίτερα που 

προχώρησε δραστικά το ορθό κλάδεμα πεύκων στον λόφο Κόκκου, όπου οι φυτεύσεις ήταν πολύ 

πυκνές και υπήρχε έντονος ο φόβος πυρκαγιάς. 

Στον τομέα της καθαριότητας χαιρετίζουμε και το Κέντρο Ανταποδοτικής Ανακύκλωσης στην 

γωνία μπροστά στα Goodys, ήταν πάγιο αίτημά μας τα 3 τελευταία χρόνια. 

Τέλος, στον τομέα της Τεχνικής χαιρόμαστε για τις ασφαλτοστρώσεις που μόλις ξεκίνησαν και για 

την υπογραφή σύμβασης για τη νέα παιδική χαρά στην οδό Κρήτης. 

Όσον αφορά στις υπόλοιπες προτάσεις μας, φαίνεται ότι πολύ λίγες υλοποιήθηκαν. Ήταν προτάσεις 

εύκολες, που το μόνο που χρειάζονται είναι η βούληση να πραγματοποιηθούν. Ελπίζουμε στο 

αμέσως επόμενο χρονικό διάστημα να δούμε ολοκληρωμένες τις περισσότερες εξ αυτών. 

Οπότε επαναλαμβάνουμε: 

Ως οικολογική ομάδα δίνουμε μεγάλη σημασία στο πράσινο και κατ’ επέκταση στο δημόσιο 

χώρο γύρω μας. Το πράσινο στο Γαλάτσι έχει κυριολεκτικά απαξιωθεί. Επιχειρηματίες με πριόνια 

σακατεύουν τα δέντρα μπροστά στις επιχειρήσεις τους. Άλλοι τα ποτίζουν πετρέλαιο ή χλωρίνη. 

Τέλος όταν ξεραίνονται κάποιοι τα τσιμεντώνουν, πολλάκις δε, η ίδια η Τεχνική Υπηρεσία 

προχωράει στην τσιμέντωση αυτή, χωρίς να είμαστε σίγουροι αν υπάρχει σύμφωνη γνώμη 

Δημοτικού Συμβουλίου. Ο Δήμος δεν προχωράει ποτέ σχεδόν σε μηνύσεις, και αυτή η απάθεια 

πραγματικά μας εξοργίζει. 



Τα υψηλόκορμα δέντρα είναι τα μόνα που μπορούν να αλλάξουν το μικροκλίμα της περιοχής 

και την ποιότητα ζωής των κατοίκων και κατ’ επέκταση να δώσουν ζωή ακόμα και στα 

καταστήματα της πόλης, κρατώντας στο Γαλάτσι το αγοραστικό κοινό, που τώρα συχνά προτιμά τα 

διάφορα κοντινά mall κατά τους θερινούς κυρίως μήνες. Λόγω της επικείμενης έλευσης του μετρό η 

ανάγκη για εμπλουτισμό του πράσινου είναι περισσότερο από ποτέ αναγκαία για να απορροφήσει 

και την πλεονάζουσα σκόνη, να δημιουργήσει ηχοπέτασμα, αλλά και να προστατεύσει την 

βιοποικιλότητα της πόλης, τα πουλάκια που κελαιδούν, τις μέλισσες που είναι απολύτως χρήσιμες 

για τον κύκλο της ζωής κτλ.  

Το πράσινο όμως δεν είναι το μοναδικό στοιχείο που προσθέτει ποιότητα στη ζωή εντός της 

πόλης. Συνολικά προτείνουμε: 

ΤΟΜΕΑΣ ΠΡΑΣΙΝΟΥ 

Θέλουμε να τονίσουμε ότι, το ποσό των 15.000€ που διαβάσαμε ότι προβλέπεται για το 2021 για 

προμήθεια δέντρων & θάμνων φαντάζει μικρό για τις ανάγκες του δήμου μας. 

Αναλυτικότερα προτείνουμε: 

1. ΣΥΝΕΧΟΜΕΝΕΣ ΑΣΤΙΚΕΣ ΔΕΝΔΡΟΦΥΤΕΥΣΕΙΣ ΣΕ ΚΕΝΕΣ ΔΕΝΔΡΟΔΟΧΟΥΣ & 

ΠΟΛΛΑΠΛΕΣ ΣΤΗΡΙΞΕΙΣ (δείτε την σχετική λίστα) 

2. ΔΕΝΔΡΟΦΥΤΕΥΣΕΙΣ & ΠΟΤΙΣΜΑΤΑ / ΛΑΤΟ / ΛΟΦΟΣ ΚΟΚΚΟΥ / ΛΟΦΟΣ ΑΓΙΟΥ 

ΣΠΥΡΙΔΩΝΑ / ΛΟΦΟΣ ΛΕΒΕΝΤΑΚΗ / ΠΑΛΑΙ 

3. ΜΙΚΡΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΛΑΧΑΝΟΚΗΠΟΣ ΕΝΤΟΣ ΑΛΣΟΥΣ για εκπαιδευτικούς / 

κοινωνικούς λόγους 

4. ΔΕΝΤΡΑ ΣΕ ΠΑΙΔΙΚΕΣ ΧΑΡΕΣ / τουλάχιστον 2 ΥΨΗΛΟΚΟΡΜΑ ΔΕΝΤΡΑ ανά παιδική χαρά 

5. ΔΕΝΤΡΑ ΣΕ ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΑΥΛΕΣ / τουλάχιστον 2 ΥΨΗΛΟΚΟΡΜΑ ΔΕΝΤΡΑ ανά σχολείο 

6. ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΞΕΡΩΝ ΔΕΝΤΡΩΝ ΝΕΑ ΝΗΣΙΔΑ ΠΡΩΤΟΠΑΠΑΔΑΚΗ  ...είχαν βάλει 

μπάζα εντός...! 

7. ΕΜΒΛΗΜΑΤΙΚΟ ΔΕΝΤΡΟ στην είσοδο της πόλης / διάνοιξη τρύπας, φύτευση υψηλόκορμου 

δέντρου, αυτόματο πότισμα, φωτισμός 

8. ΒΡΩΜΟΚΑΡΥΔΙΕΣ ξερίζωμα και αντικατάσταση με άλλα δέντρα ταχείας ανάπτυξης 

9. ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΟ ΟΧΗΜΑ / ΛΟΦΟΣ ΚΟΚΚΟΥ 

10. ΜΠΑΡΕΣ ΔΙΕΛΕΥΣΗΣ / ΛΟΦΟΣ ΚΟΚΚΟΥ 

11. ΒΡΥΣΗ ΜΕ ΚΛΕΙΔΙ για πότισμα στην πλαϊνή είσοδο του Άλσους 

12. ΑΛΣΟΣ ΠΑΙΔΙΚΗ ΧΑΡΑ φύτευση πολλών δέντρων για σκίαση στα παιδάκια 

13. ΚΑΡΤΕΛΕΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ ΣΤΑ ΔΕΝΤΡΑ ΜΕ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ + ΕΙΔΟΣ ΔΕΝΤΡΟΥ + 

ΤΗΛ ΔΗΜΑΡΧΕΙΟΥ 

14. ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ ΠΡΑΣΙΝΟΥ ΟΠΩΣ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΜΕΓΑΛΟΥΣ ΔΗΜΟΥΣ με 

αντίστοιχα πρόστιμα σε περίπτωση καταστροφής από ιδιώτες ή καταστηματάρχες. 

15. ΣΥΣΤΑΣΕΙΣ και ενημερωτικά έντυπα στους καταστηματάρχες να φροντίζουν και να στολίζουν 

τα δέντρα μπροστά τους. 

 

 

 



ΑΝΑΛΥΤΙΚΗ ΛΙΣΤΑ 300 ΔΕΝΤΡΩΝ 

1. 40 ΔΕΝΤΡΑ (2Χ19) ΠΑΙΔΙΚΕΣ ΧΑΡΕΣ / τουλάχιστον 2 ΥΨΗΛΟΚΟΡΜΑ ΔΕΝΤΡΑ ανά 

παιδική χαρά 

2. 50 ΔΕΝΤΡΑ (2Χ23 κτίρια) ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΑΥΛΕΣ /  τουλάχιστον 2 ΥΨΗΛΟΚΟΡΜΑ ΔΕΝΤΡΑ 

ανά σχολείο 

3. 15 ΔΕΝΤΡΑ ΛΕΩΦ. ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ κυρίως κάθοδος / ΥΨΗΛΟΚΟΡΜΑ ΔΕΝΤΡΑ 

4. 60 ΔΕΝΤΡΑ ΠΑΛΑΙ ΦΥΤΕΥΣΕΙΣ δίπλα από πεζοδρόμιο για σκίαση στο περπάτημα και προς 

παιδότοπο φουσκωτών 

5. 22 ΞΕΡΑ ΔΕΝΤΡΑ ΝΕΑ ΝΗΣΙΔΑ ΠΡΩΤΟΠΑΠΑΔΑΚΗ επαναφύτευση / ...είχαν βάλει μπάζα 

εντός...! 

6. 1 ΕΜΒΛΗΜΑΤΙΚΟ ΔΕΝΤΡΟ στην είσοδο της πόλης / διάνοιξη τρύπας, φύτευση υψηλόκορμου 

δέντρου, αυτόματο πότισμα, φωτισμός, έχει ζητηθεί επανειλημμένα από το 2018. 

7. 1 ΥΨΗΛΟΚΟΡΜΟ ΔΕΝΤΡΟ ΤΕΡΜΑ ΠΡΩΤΟΠΑΠΑΔΑΚΗ - ΝΗΣΙΔΑ - ΣΤΡΟΦΗ ΠΡΟΦ. 

ΗΛΙΑ 

8. 10 ΑΛΣΟΣ - ΠΑΙΔΙΚΗ ΧΑΡΑ φύτευση έως 10 δέντρων για σκίαση στα παιδάκια 

9. 20 ΑΛΣΟΣ - στα 2 ΠΑΡΚΙΝΓΚ φύτευση 20 δέντρων σε υπάρχουσες τρύπες αλλά και νέα 

διάνοιξη 

10. 5 ΠΛΑΤΕΙΑ ΚΟΥΝΤΟΥΡΙΩΤΟΥ / ΥΨΗΛΟΚΟΡΜΑ ΔΕΝΤΡΑ 

11. 8 ΠΛΑΤΕΙΑ ΜΑΡΚΟΥ ΜΠΟΤΣΑΡΗ / κεντρικό & περιφερειακά δέντρα σε άδειες τρύπες 

12. 6 ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΚΡΑ / δίπλα από κούνιες και απέναντι από τζάμια ΠΕΤΡΑΚΗΣ - τουλάχιστον 5 

13. 4 ΠΛΑΤΕΙΑ ΚΥΠΡΟΥ / 1 δέντρο εντός της παιδικής χαράς & 3 περιφερειακά 

13. 2 ΑΚΑΚΙΕΣ ΜΙΜΟΖΕΣ ή άλλο δέντρο, ΣΩΚΡΑΤΟΥΣ 9 σε αντικατάσταση των δέντρων που 

κόπηκαν το 2019 

14. 1 ΔΕΝΔΡΟΔΟΧΟΣ άδεια, προτείνουμε ΑΚΑΚΙΑ σε οδό Χρήστου Λαδά μεταξύ Πλάτωνος - 

Ευριπίδου, άνοδος δεξιά 

15. 5 ΑΚΑΚΙΕΣ ΜΠΡΟΣΤΑ ΣΤΟ COFFE ISLAND έως ΠΕΤΡΑΔΙ (παλαιό Τέρμα Γαλατσίου) 

16. 1  ΔΕΝΤΡΟ άγαλμα Κολοκοτρώνη, κεντρικό σημείο συνάντησης στη λεωφόρο Γαλατσίου... 

17. 2 ΔΕΝΤΡA / ΔΙΑΝΟΙΞΗ 2 ΤΡΥΠΩΝ / Λεωφ. Γαλατσίου, μπροστά στο LEFKES BY THE 

SIDE  

18. 1 ΞΕΡΟ ΔΕΝΤΡΟ ΛΕΩΦ. ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ / στη νησίδα στο ύψος ΨΑΡΑΔΙΚΟ ΖΑΙΡΑ 

19. 3 ΕΥΡΙΠΙΔΟΥ & ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ να μπουν ακακίες (έβαλαν λεΪλαντ οι ιδιώτες κλείνει το 

πεζοδρόμιο ) 

20. 6  ΔΕΝΤΡΑ /  ΒΕΙΚΟΥ - προφίλ, ζακρέτ, παιχνιδούπολη, cosmote, φυτώριο/συντριβάνι 

21. 2 MEDITON / ΔΙΑΝΟΙΞΗ 2 ΤΡΥΠΩΝ  / φύτευση δέντρων στη γωνία 

22. 1 ΣΤΑΤΟΥΣ & ΒΕΝΕΤΗ – ΒΕΙΚΟΥ  (ξήρανση δέντρου ΣΤΑΤΟΥΣ)  

23. 6 περιοχή ΚΑΜΙΝΙ / τουλάχιστον 6 δέντρα στην Καραϊσκάκη αλλά και διάφορες άδειες 

δενδροδόχοι στην περιοχή (παιδική χαρά, καραϊσκάκη κτλ) 

24. 10 ΑΚΤΗΜΟΝΩΝ  / πλατεία γιγάντων & επί του πεζοδρομίου 



25. 15 ΝΗΣΙΔΑ ΑΓΙΑΣ ΓΛΥΚΕΡΙΑΣ (κόβονται χωρίς λόγο τα κυπαρισσάκια κοντά σαν θαμνάκια 

- καμία σκίαση) 

26. 5 ΟΜΟΡΦΟΚΛΗΣΣΙΑ / στα τετράγωνα παγκάκια 

27. 1 ΔΡΥΟΠΙΔΟΣ άδεια δενδροδόχος σχολεία ΜΕ 4πλή στήριξη 

28. 5 ΔΕΝΤΡΑ περιοχή ΣΚΛΑΒΕΝΙΤΗ (ζαχαροπλαστείο, 2 σκλαβενίτης, εμπορικό κέντρο) 

29. 1 ΞΕΤΣΙΜΕΝΤΩΜΑ ΧΑΡΟΥΠΙΑΣ γωνία ΠΡΟΦ. ΗΛΙΑ & ΕΛ. ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ 

30. 2 ΑΓΙΑΣ ΓΛΥΚΕΡΙΑΣ 35, ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ clean for you + ανταλλακτικά, έγινε καταγγελία 

για αδικαιολόγητες κοπές και ξηράνσεις 

31. 4 ΔΕΝΤΡΑ περιοχή FLOCAFE, NOBELL, πεζοδρόμιο μεταξύ περιπτέρου & pizza fun! 

32. 1 ΞΕΤΣΙΜΕΝΤΩΜΑ ΔΕΝΤΡΟΥ μπροστά στην πρώην ALPHA BANK – ΒΕΙΚΟΥ. 

33. 1 ΞΕΡΟ ΔΕΝΤΡΟ ΒΕΙΚΟΥ & ΣΚΡΑ – ΧΡΩΜΑΤΙΣΤΑ ΣΚΑΛΙΑ 

34. 1 ΠΡΩΤΟΠΑΠΑΔΑΚΗ & ΡΟΔΟΥ 

35. 1 ΔΕΝΤΡΟ που κόπηκε από αγνώστους ΑΛΚΥΟΝΗΣ 40-42 

ΤΕΧΝΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ 

1. ΔΡΟΜΟΙ ΗΠΙΑΣ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΣ κεντρικά όπως Φιγαλείας, Σωκράτους, μικρά δρομάκια 

όπως Αθ. Διάκου κτλ. 

2. ΓΩΝΙΕΣ / ΓΙΑ ΑΜΕΑ ΠΡΩΤΑ ΚΕΝΤΡΙΚΑ ΣΕ ΟΛΗ ΤΗΝ ΒΕΙΚΟΥ με κολωνάκια, σήμα 

ΑΜΕΑ κτλ, μετά παντού!!! 

3. ΣΧΟΛΕΙΟ ΦΙΓΑΛΕΙΑΣ / ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΣΚΙΑΣΤΡΟΥ έως το σημείο με ΒΡΥΣΕΣ  

4. ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟ ΔΡΥΟΠΙΔΟΣ / ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΣΚΙΑΣΤΡΟΥ ΩΣ ΤΟΥΑΛΕΤΕΣ 

5. ΟΜΟΡΦΟΚΛΗΣΣΙΑ - δέντρα, τετράγωνα παγκάκια, βρύση, χημική τουαλέτα 

6. ΔΙΑΓΡΑΜΜΙΣΕΙΣ σχολεία, κεντρικές οδοί – χρωματισμοί με μεγαλύτερη διάρκεια!!! 

7. ΠΛΑΤΕΙΑ ΑΠΕΙΡΑΝΘΟΥ - ΒΑΨΙΜΟ - και ΕΔΑΦΟΣ / χρειάζεται να απομακρυνθεί το 

κεντρικό τσιμέντο και να δημιουργηθεί χώρος κοινωνικής συνάθροισης 

8. ΒΑΨΙΜΟ - ΣΚΑΛΙΑ ΠΑΛΑΙ - ΣΥΝΘΗΜΑΤΑ  / Αρχιτεκτονική μελέτη & καλλιτεχνικό βάψιμο 

+ χρώματα antigraffiti 

9. ΑΛΣΟΣ / ΣΚΙΑΣΗ ΣΤΗΝ ΠΑΙΔΙΚΗ ΧΑΡΑ με αλεξίπτωτα αρχικά (έως μεγαλώσουν τα όποια 

δέντρα)  

10. ΣΙΝΤΡΙΒΑΝΙΑ / μετατροπή κάποιων συντριβανιών σε βραχόκηπο λόγω πλημμελούς 

καθαρισμού & δυσωδίας  

11. ΠΙΝΑΚΙΔΕΣ ΓΙΑ ΠΥΡΚΑΓΙΑ & ΟΔΗΓΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΒΟΥΝΟ (Λόφος Κόκκου-Λεβεντάκη) 

προτείνουμε συμμετοχή στο σχεδιασμό 

12. ΖΑΡΝΤΙΝΙΕΡΕΣ περιποίηση Ευριπίδου & Απειράνθου (επισκευή ή αλλαγή μίας σπασμένης) 

13. ΔΙΑΒΑΣΗ ΧΡΙΣΤΙΑΝΟΥΠΟΛΕΩΣ / ΣΥΧΝΗ ΔΙΑΓΡΑΜΜΙΣΗ / ΚΟΛΟΝΑΚΙΑ / 

ΠΑΛΛΟΜΕΝΟ ΦΑΝΑΡΙ 

14. ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΩΝ 



15. ΦΩΤΙΣΜΟΣ / ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΛΑΜΠΩΝ ΜΕ ΝΕΑΣ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ για οικονομία 

αλλά και μεγαλύτερη φωτεινότητα / ασφάλεια. 

16. ΠΑΡΑΤΗΜΕΝΑ ΑΜΑΞΙΑ & ΒΑΡΕΑ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΑ ΛΟΦΟΣ ΚΟΚΚΟΥ 

(ΜΠΟΥΛΝΤΟΖΑ, ΛΕΥΚΟ ΦΟΡΤΗΓΟ, ΒΑΡΚΑ, ΙΧ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ, ΤΣΙΜΕΝΤΟΣΩΛΗΝΕΣ 

ΟΔΟΥ ΜΥΚΟΝΟΥ ΚΤΛ) 

17. ΠΑΡΑΤΗΜΕΝΟ ΜΠΛΕ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ ΟΔΟΣ ΔΗΛΟΥ 

ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ 

1. ΥΠΟΓΕΙΟΙ ΚΑΔΟΙ κεντρικά  

2. ΚΑΦΕ ΚΑΔΟΙ – ΟΡΘΗ ΧΡΗΣΗ κι όχι σιωπηλή αντικατάσταση των πράσινων λόγω έλλειψης / 

άμεσο ξεκίνημα ΠΙΛΟΤΙΚΗΣ ΚΟΜΠΟΣΤΟΠΟΙΗΣΗΣ σε κεντρικά σημεία και σε νοικοκυριά 

3. ΜΠΛΕ ΚΑΔΟΙ / περισσότεροι μπλε κάδοι κυρίως έξω από μίνι μάρκετ, καταστήματα εστίασης, 

φούρνους κτλ 

5. ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΣΕ 3 ΦΑΣΕΙΣ  

    Α) μαθητών σε σχολεία Β) Ενηλίκων & καταστηματαρχών Γ) ζωόφιλων για το κλείσιμο 

σακούλας  

6. ΧΩΡΟΣ ΑΠΟΘΕΣΗΣ ΜΠΑΖΩΝ έως να μειωθεί το φαινόμενο απόθεσης στο δάσος ή άτακτα 

στην πόλη 

7. ΠΛΗΡΗΣ ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΣ ΠΕΡΙΞ ΤΗΣ ΕΙΣΟΔΟΥ ΤΩΝ ΑΠΟΡΡΙΜΑΤΟΦΟΡΩΝ / ΛΟΦΟΣ 

ΚΟΚΚΟΥ 

8. ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ αγνοούμε αν υπάρχει - σύνταξη ή επικαιροποίηση και 

δημοσιοποίηση 

ΘΕΜΑΤΑ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ / ΡΟΜΑ 

1. Ζητάμε να λυθεί οριστικά το θέμα των Ρομά στην οδό λόφου Κόκκου και της γκετοποίησης του 

σημείου. Είναι αποδεδειγμένα κακοποιά στοιχεία (κλοπές, γυναίκες που εκδίδονται παρανόμως κτλ) 

καθώς και πιθανή εστία διάδοσης κορονοϊού αφού πλένονται εντός των βρύσεων των σχολείων της 

περιοχής. Παράλληλα, απορρίπτουν με απίστευτο ρυθμό τεράστιο αριθμό απορριμμάτων στην 

ευρύτερη περιοχή και στο δάσος. Τέλος, κατά τους θερινούς μήνες, συνεχίζουν να μαγειρεύουν με 

γκαζάκια, αποτελώντας τεράστια απειλή για το δάσος. 

2. ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΚΑΜΕΡΩΝ ΣΕ ΛΑΤΟ & ΛΟΦΟ ΚΟΚΚΟΥ αν δεν έχουν τοποθετηθεί ήδη. 

3. ΣΥΝΕΝΝΟΗΣΗ ΜΕ ΤΗΝ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ ΓΙΑ ΚΑΛΥΤΕΡΗ ΑΣΤΥΝΟΜΕΥΣΗ. 

Όλοι βλέπουμε γύρω μας συμμορίες ανηλίκων που κλέβουν κινητά, συμμορίες περίξ του Άλσους 

Βεΐκου, γενικά στο Ν. Τέρμα, επεισόδια σε διάφορες πλατείες όπως Κουντουριωτου κτλ. 

2. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΙΩΝ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ 

Διερεύνηση δυνατότητας εκ μέρους του Δήμου: 

α) για την λήψη απόφασης εκ μέρους του Δημοτικού Συμβουλίου ή με παρέμβαση αυτού προς το 
αρμόδιο Υπουργείο, για την απαλλαγή ή μείωση των δημοτικών τελών των πολιτιστικών 
σωματείων του Δήμου ακόμη και με την προϋπόθεση εγγραφή τους στο Μητρώο Πολιτιστικών 
Φορέων του Υπουργείου Πολιτισμού, όπως αυτό έχει νομοθετηθεί για τα αθλητικά σωματεία που 
έχουν ειδική αθλητική αναγνώριση από την Γενική Γραμματεία Αθλητισμού, 

β) ορισμός ενός φυσικού προσώπου με την ιδιότητα του ¨Πολιτιστικού Διαμεσολαβητή¨ με σκοπό 
την ενημέρωση και συνδρομή των πολιτιστικών σωματείων του Δήμου για προγράμματα 



επιχορηγήσεων, επιδοτήσεων από Εθνικούς ή Ευρωπαϊκούς φορείς, Υπουργεία ή Οργανισμούς 
κλπ για την υλοποίηση πολιτιστικών δράσεων, 

γ) για την αποκλειστική κάλυψη των εξόδων για την μια εκ των δύο ετησίων εκδηλώσεων 
απαλλασσόμενων από το ΦΠΑ, που δικαιούνται οι πολιτιστικοί σύλλογοι για την οικονομική 
ενίσχυσή τους προς επίτευξη των σκοπών τους. Τα έξοδα εκ μέρους του Δήμου, θα καλύπτουν τις 
ανάγκες του μουσικού σχήματος (τραγουδιστές, μουσικούς, ηχητικά, ηλεκτρολογικά, φωτισμό, 
εξέδρα, διαφήμιση κλπ). Το μουσικό  σχήμα θα επιλέγεται με κοινή συμφωνία Δήμου και 
Πολιτιστικού σωματείου και ο Δήμος θα καθορίζει τους βασικούς κανονισμούς ως προς την 
υλοποίηση της εκδήλωσης και τον τρόπο τήρησής τους. Η πρώτη αυτή εκδήλωση θα αποτελεί 
συνδιοργάνωση μεταξύ του Δήμου και εκάστου πολιτιστικού σωματείου. 

 

3. ΕΞΩΡΑΪΣΤΙΚΟΣ - ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑΤΟΣ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ «Η 

ΑΓ. ΕΙΡΗΝΗ» 

Αρχικά ξαναδιαπιστώνουμε την πολύ μικρή συμμετοχή στη συνεδρίαση σε αντίθεση με την 1η 
συνεδρίαση το Νοέμβριο του 2019 που η συμμετοχή ήταν μεγάλη και έδειξε ότι υπήρχε μεγάλο 
ενδιαφέρον από τους φορείς του Δήμου. Η μικρή συμμετοχή οφείλεται κατά τη γνώμη μας κυρίως 
στην τυπική και υποχρεωτική αντιμετώπιση της επιτροπής από τη διοίκηση του Δήμου αφού 
συγκαλείται μόνο στην υποχρεωτική συνεδρίαση για τη σύνταξη του προσχεδίου του 
προϋπολογισμού. Αυτό αποδεικνύεται και από τα θέματα της σημερινής συνεδρίασης (σύνταξη 
προϋπολογισμού και επιχειρησιακό σχέδιο 2019-2023 -στρατηγικό σχέδιο) αλλά και από την 
ημερομηνία διεξαγωγής της (παραμονή 28ης Οκτωβρίου/τριήμερο). Να αναφέρουμε ότι το 
Επιχειρησιακό Σχέδιο του Δήμου αφορά στο διάστημα 2019-2023 και ενώ τώρα έπρεπε να 
ασχολούμαστε με την μέχρι τώρα αξιολόγηση επίτευξης του, καλούμαστε να ενημερωθούμε 
ουσιαστικά για τον στρατηγικό σχεδιασμό του Δήμου που έπρεπε να έχει ολοκληρωθεί στο 1ο 
εξάμηνο της θητείας της διοίκησης και φυσικά να έχει προηγηθεί από την υποβολή προτάσεων 
σύνταξης του προϋπολογισμού για το τελευταίο έτος του εν λόγω προγράμματος.  

Το Επιχειρησιακό Σχέδιο του Δήμου πρέπει να αποτελεί εργαλείο στα χέρια του Δήμου και 
των υπηρεσιών του και όχι απλή υποχρέωση διεκπεραίωσης. Είναι ιδιαίτερα σημαντικό 
(ουσιαστικό) και αξιέπαινο ότι καταρτίστηκε από την αρμόδια υπηρεσία του δήμου αν και είναι 
γνωστή η υποστελέχωση των υπηρεσιών σε όλα τα επίπεδα της δημόσιας διοίκησης. Σε ότι αφορά 
στον Στρατηγικό Σχεδιασμό που στάλθηκε στην επιτροπή διαβούλευσης αλλά δε συζητήθηκε, δεν 
παρουσιάστηκαν τα βασικά του σημεία, θεωρούμε ότι καλύπτει επαρκώς τα μεγαλύτερα 
ζητήματα που αντιμετωπίζει ο Δήμος μας και σε γενικές γραμμές συμφωνούμε με τις 
κατευθυντήριες πολιτικές επιλογές που αναφέρει όπως και με τις περισσότερες ενδεικτικές 
κατηγορίες δράσεων αν και μέχρι σήμερα πολλές από αυτές δεν έχουμε αντιληφθεί να έχουν 
προγραμματιστεί ενώ όπως προαναφέραμε το πρόγραμμα αφορά σε έναν ακόμα χρόνο δράσης.  
Ως σύλλογος Πανοράματος Γαλατσίου έχοντας επίγνωση της κατάστασης,  έχουμε αποφασίσει να 
δίνουμε το παρόν στην τυπική αυτή συνεδρίαση ώστε να καταγράφονται οι αναγκαίες προτάσεις 
για την ελάχιστη  ποιότητα διαβίωσης στην περιοχή μας, οι οποίες δυστυχώς κατά το μεγαλύτερο 
ποσοστό τους μένουν χρόνια τώρα ίδιες ή τείνουν να αυξάνονται. Με αφορμή και το 
επιχειρησιακό σχέδιο του δήμου φέτος δε θα περιοριστούμε σε κωδικούς έργων αλλά θα 
επεκταθούμε και σε περαιτέρω ενέργειες.  
Συγκεκριμένα, σύμφωνα με τις καταγεγραμμένες ανάγκες της συνοικίας μας και μελετώντας τις 
προτάσεις που μας κοινοποιήθηκαν, αλλά και γνωρίζοντας τα μεγάλα θέματα της πόλης μας 
προτείνουμε να προβλεφθούν κωδικοί για έργα ή να προγραμματιστούν ενέργειες που θεωρούμε 
ότι αποτελούν προτεραιότητα αφού αφορούν κυρίως στην ασφάλεια και υγεία των κατοίκων 
λαμβάνοντας υπόψη τόσο τις ιδιαίτερες συνθήκες που δημιουργήθηκαν λόγω της πανδημίας 
αλλά και των έντονων καιρικών φαινομένων που παρουσιάζονται το τελευταίο καιρό. 
Συγκεκριμένα: 

1. Έργο αντιστήριξης πρανών για την αντιμετώπιση των κατολισθήσεων που 
πραγματοποιούνται κατά μήκος της οδού Έβρου (από Δράμας έως Χαλκιδικής) 

2. Έργο διευθέτησης νερού που κατεβαίνει επί της οδού Χαλκιδικής στο σημείο του 
μονοπατιού από το βουνό κατά τις βροχοπτώσεις, προκαλώντας πλημμύρες στα σπίτια 
έναντι του σημείου. 

3. Αντικατάσταση παλαιωμένου δικτύου ύδρευσης που σήμερα είναι με 
αμιαντοσωλήνες και γίνονται συνέχεια ζημιές τόσο στους δρόμους – πεζοδρόμια όσο και σε 
ιδιοκτησίες αλλά ακόμα περισσότερο στην υγεία μας. Δεδομένων των έργων 



ασφαλτόστρωσης που έχουν δρομολογηθεί επισημαίνουμε το έντονο πρόβλημα με πολλές 
καθιζήσεις στο οδόστρωμα. 

4. Έργο αποκατάστασης ολισθηρών οδών (π.χ. Κυθήρων, Έβρου, Πόρου) -
αποκατάσταση ολισθηρών πλακών στα πεζοδρόμια που χρήζουν άμεση επέμβαση. 
Ενδεικτικά αναφέρουμε αποκατάσταση/δημιουργία  σκαλιών με αντιολισθητικό τάπητα 
στο απότομο τμήμα του πεζοδρομίου Πρωτοπαπαδάκης-Έβρου. 

5. Ολοκλήρωση διαδικασιών για την εξασφάλιση του οικοπέδου για τη δημιουργία 
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6. Είσοδος της πόλης- Δενδροφύτευση παρτεριού-Έλεγχος στάθμευσης. Η είσοδος της 
πόλης, από την οδό Έβρου, εκτός από την υπέροχη θέα δεν έχει να προσφέρει τίποτε άλλο 
στο διερχόμενο. Δίνει την εντύπωση μιας παρατημένης και εγκαταλελειμμένης πόλης, 
αίσθημα που εντείνεται ιδιαίτερα με την  εικόνα των παράνομα παρκαρισμένων 
αυτοκινήτων των συνεργείων που είναι εγκατεστημένα στην περιοχή, καθώς και των 
αδιαμόρφωτων χώρων δημιουργώντας μεγάλη αντίθεση με τον όμορο δήμο Παλαιού 
Ψυχικού  που φαίνεται ιδιαίτερα προσεγμένος σε όλους τους κοινόχρηστους χώρους του. 
Χαρακτηριστικό παράδειγμα εγκατάλειψης το παρτέρι που δημιουργήθηκε πριν από 10 
χρόνια και χρήζει φύτευσης και καλλωπισμού. Απαιτούνται: 
α. Σκάψιμο παρτεριού, καθώς από κάτω είναι τσιμέντο και δεν μπορούν να ριζώσουν τα 
φυτά. Τοποθέτηση εμβληματικού δέντρου μέσα στο παρτέρι και διαμόρφωση του με 
βραχοσύνθεση, προβολάκια για φωτισμό. 
β. Εντατικός έλεγχος για την παράνομη στάθμευση επί της οδού Έβρου με παράλληλη 
κατάληψη πεζοδρομίων και τριπλοπαρκαρίσματα με πρωτοβουλία και διαμεσολάβηση της 
Δημοτικής Αρχής τόσο στις αρμόδιες υπηρεσίες όσο και στους ίδιους τους ιδιοκτήτες αφού 
αφορά κυρίως θέμα ασφάλειας των διερχόμενων δημοτών. 
γ. Τακτικός καθαρισμός πεζοδρομίων. 
Επίσης προτείνονται: Πινακίδες (2) με αναφορά στη συνοικία Πανόραμα στις εισόδους, 
όπως προϋπήρχαν καθώς και Μακέτα συνοικίας, ηλεκτροφωτισμένη στην είσοδο.  

7. Εφαρμογή του ισχύοντος ρυμοτομικού σχεδίου σε Κοινόχρηστους χώρους και 
συγκεκριμένα: 
Α. Εξασφάλιση του κοινόχρηστου χώρου επί τη συμβολή των οδών Κυθήρων-Μέσης-Ξάνθης  
Β. Μελέτη ενοποίησης δασικού και χώρου αστικού πρασίνου (σύμφωνα με ισχύον 
ρυμοτομικό επί τη συμβολή των οδών Κυθήρων-Μέσης-Ξάνθης) με ήπιες παρεμβάσεις που 
θα συμπεριλαμβάνουν τα φυσικά διαμορφωμένα μονοπάτια μεταξύ των οδών Κομοτηνής - 
Ξάνθης και Ξάνθης-Μέσης,( Σημειώνουμε ότι τα μονοπάτια αυτά χρησιμοποιούνται 
καθημερινά από τα παιδιά κυρίως της περιοχής αφού είναι η πιο άμεση πρόσβαση με το 
δημοτικό σχολείο). 
Γ. Διάνοιξη πεζόδρομου μεταξύ Ξάνθης και Κομοτηνής και διαμόρφωση κοινόχρηστου 
χώρου πρασίνου με ήπιες παρεμβάσεις. 

8. Στα πλαίσια επαναχρησιμοποίησης κτιριακού αποθέματος να εξεταστεί η 
αξιοποίηση του εγκαταλελειμμένου κτιρίου πρώην λατομείου (σπαστήρα) από το Δήμο για 
δημιουργία Κοινόχρηστου-Κοινωφελή χώρου. Ο καθαρισμός και αποκομιδή ογκωδών και 
ετοιμόρροπων αντικειμένων στο συγκεκριμένο κτίριο (σπαστήρας) που βρίσκεται στο τέρμα 
της οδού Έβρου αποτελεί άμεση ανάγκη- μεγάλη η επικινδυνότητα 

9. ΄Εργο διοχέτευσης ομβρίων από υδρορροές, γιατί λιμνάζουν στις κλίμακες, 
δημιουργώντας εστίες μόλυνσης (κακοσμία, κουνούπια, κ.λ.π.) επί της Αμαλιάδος  

10. Συνεργεία – Φανοποιεία – Χρήση γης. Πέρα από τα αυτονόητα θέματα που 
δημιουργεί η συσσώρευση τόσων πολλών συνεργείων σε περιοχή κατοικίας (αέριους 
ρύπους βλαβερούς για την υγεία, δυσάρεστες οσμές, θόρυβο, κυκλοφοριακά προβλήματα, 
κατάληψη χώρων στάθμευσης και πεζοδρομίων κ.ά γνωστά και πολυσυζητημένα σε όλους 
θέματα) πλέον το μέγεθος/δυναμικότητα κάποιων από αυτά είναι ασύμβατο με την 
περιοχή εγκατάστασής τους, δημιουργώντας ιδιαίτερα  προβλήματα που άπτονται της 
ασφάλειας των κατοίκων και των διερχόμενων από την περιοχή, καταπατώντας κάθε μέτρο 
και κανόνα για ασφάλεια και  ποιότητα ζωής. Πάγιο αίτημα των κατοίκων της περιοχής μας 
είναι η απομάκρυνση των συνεργείων από τη γειτονιά μας, ή έστω ο έλεγχος τους. 
Πιστεύουμε ότι αν το Πανόραμα ενταχθεί στη χρήση γης ως περιοχή αμιγούς κατοικίας, το 
πρόβλημα θα εξαλειφθεί και τα συνεργεία θα υποχρεωθούν να μετακινηθούν. Δεν 
επιθυμούμε να κλείσουν οι επιχειρήσεις, απαιτούμε όμως να σέβονται τους μόνιμους 
κατοίκους. Το Πανόραμα με τα συνεργεία από τη μια, τις σειρές παρκαρισμένων 
αυτοκινήτων από την άλλη επί της Πρωτοπαπαδάκη δεν έχει διόλου την εικόνα που θα 
έπρεπε, θυμίζοντας βιομηχανική ζώνη.  



11. Διαφύλαξη αναδασωτέας περιοχής και του φυσικού περιβάλλοντος του Δήμου με 
πρωτοβουλίες αναδάσωσης από τις υπηρεσίες του Δήμου και τη συμμετοχή των φορέων 
και των πολιτών. 

12. Άμεση ανάγκη διαχείρισης απορριμμάτων, εφαρμογής προγραμμάτων 
ανακύκλωσης κ.λ.π.  

13. Άμεση ανάγκη κανονιστικών ρυθμίσεων του Δήμου για την χωροθέτηση κεραιών 
κινητής τηλεφωνίας. Η Επιτροπή κατά των κεραιών που έχει συστήσει ο Δήμος δεν έχει 
συνεδριάσει τα τελευταία 2,5 χρόνια. 

14. Οδοσήμανση νέου τύπου σε όλες τις οδούς της περιοχής Πανόραμα (ενδεικτικά 
Έβρου, Χαλκιδικής, Εδέσσης, Κομοτηνής, Σερρών, Ξάνθης, Δράμας, Καβάλας, Αμαλιάδος, 
Μέσης, Πόρου, Τήνου, Κυθήρων, κλπ.). 

15. Αγορά και τοποθέτηση στεγάστρου στη στάση του ΟΑΣΑ «ΠΑΝΟΡΑΜΑ». 
16. Τοποθέτηση μόνιμων κάγκελων προστασίας – κώνων στην αρχή κλιμάκων 

Αμαλιάδος και Πρωτοπαπαδάκη. 
17. Δημιουργία στεγάστρου στον προαύλιο χώρο του 16ου Δημοτικού Σχολείου (Τέρμα 

Φιγαλείας), προκειμένου να μπορούν οι μαθητές και υπό συνθήκες βροχής να 
προαυλίζονται στα διαλείμματα.  

18. Τοπική Δημοτική Συγκοινωνία στη γειτονιά και επανεξέταση δρομολογίων για 
ώρες αιχμής έναρξης και λήξης σχολείων. 
 

Οι ανωτέρω γνώμες και απόψεις θα προωθηθούν σύμφωνα με το άρθρο 2 παρ. 7 του Π.Δ. 
185/2007 (ΦΕΚ 221/12.09.2007 τεύχος Α’) «Η αρμόδια, κατά τις οργανικές διατάξεις κάθε 
Δήμου, υπηρεσία επί θεμάτων προγραμματισμού επεξεργάζεται τις προτάσεις των υπηρεσιών, 
των συμβουλίων των δημοτικών ή τοπικών κοινοτήτ6ων του δήμου, τις αποφάσεις των νομικών 
προσώπων του δήμου και τις προτάσεις που προέκυψαν από την διαδικασία διαβούλευσης και 
συντάσσει το σχέδιο του επιχειρησιακού προγράμματος, το οποίο υποβάλει στην εκτελεστική 
επιτροπή»  
 
Μετά το τέλος της συνεδρίασης συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, το οποίο εγκρίθηκε και 
υπογράφεται από τον Πρόεδρο. 

 
 
           Ακριβές απόσπασμα 
                   31/10/2022 
            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΔΕΔ 
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